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Verslag vergadering ASD donderdag 8 september 2022  
Vergaderruimte: in de kelder van het gemeentehuis, vergaderzaal 011 

-------------------------------------------------------------------------------------------- 

Notulen:  Evelien Moors  
Voorzitter: Jaap Overbeek 
Mka:  Linda Olman 
Gasten:  Wethouder Willem Kikkert 
 
1. Vaststellen agenda 

- De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom bij de eerste 
vergadering na het zomerreces, in het bijzonder Wim die na een pauze weer actief lid is. 

- De voorzitter noemt de afwezige met bericht.  
- De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 
2.           Kennismaken met wethouder Willem Kikkert 

- De ASD maakt kennis met wethouder Willem Kikkert. De wethouder is 65 jaar en is 12,5 jaar 
raadslid geweest. Verder was hij eerder werkzaam als ambtenaar. Zijn huidige portefeuille 
beslaat een breed pallet: wonen, welzijn en zorg. Het raadsprogramma heeft mooie ambities, 
wat nu wordt vertaald naar een collegeprogramma met het bijbehorende financiële kader. 
Aandachtspunt is het jaar 2026; het is nog onduidelijk vanuit het Rijk wat er zal gebeuren met 
de structurele gelden. Er zijn wel voldoende incidentele gelden. De wethouder kijkt ernaar uit 
om te brainstormen met de ASD over relevante onderwerpen als de woonagenda. Het is van 
grote waarde voor de gemeente om kennis en kunde in één raad te hebben.  

- De ASD benadrukt het belang van het herstarten van de gesprekken met de Taskforce Zorg & 
Wonen. Verder kijkt de ASD uit naar de inhoudelijke stukken van het College.  

- De voorzitter dankt de wethouder voor zijn aanwezigheid en wenst hem veel succes.  
 
3.           Verhuizen naar een verpleeghuis toegelicht door Afke Dappers 

- Afke schetst de problematiek rondom overbruggingszorg. Zodra iemand op de wachtlijst staat 
voor een verpleeghuis, ontvangt diegene in de tussenperiode (kan 3-6 maanden zijn, maar ook 
een jaar) overbruggingszorg wat minder uur inhoudt dan wat de persoon daarvoor gewend 
was. Vaak betekent het in de praktijk dat familieleden moeten inspringen en/of Thuiszorg 
gratis extra werkt. Ook is het mogelijk dat de persoon andere verzorgers krijgt dan diegene 
gewend is, omdat het verpleeghuis een eigen thuiszorginstelling heeft. Wat bij 
overbruggingszorg ook speelt, is de scheiding tussen de Wmo en Wlz, waarbij een andere 
eigen bijdrage geldt.  

- De ASD besluit op korte termijn een verpleeghuis uit te nodigen om verder te spreken over 
deze problematiek.  

 
4.  Filmpje samenwerking Buurtwerk met RKDES, ingeleid en toegelicht door Wim van Zwieten 

- De ASD bekijkt een voorlichtingsfilmpje van Buurtwerk met RKDES. Er wordt in het filmpje 
toegelicht hoe binnen een vereniging om te gaan met kinderen en signalen te herkennen. Er 
wordt uitgegaan van een bottom-up werkwijze, bij complexe zaken kan Buurtwerk worden 
ingeschakeld. De KNVB is ook geïnteresseerd in deze begeleidingswijze.  

 
5 .  Belangrijkste ingekomen en uitgaande stukken vanaf 8 juni 2022        
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- De ASD neemt kennis van de ingekomen en uitgaande stukken.  
- Er wordt nog ingegaan op de kadernota specialistische jeugdhulp. Hier is het jaar 2026, het 

zogenaamde ravijnjaar, ook goed zichtbaar. Met het oog op de met name incidentele gelden 
en daarmee vaak gepaarde snelle processen, stelt de ASD dat er door de gemeente goed oog 
moet worden gehouden op de adviserende rol van de ASD.  

 
6.           Mededelingen Dagelijks Bestuur 

- De voorzitter, secretaris en Afke hebben gesproken met de vertrekkend bestuurder van ons 
Tweede Huis, Roel de Bruijn. Hij gaf aan de betrokkenheid van Aalsmeer zeer te hebben 
gewaardeerd.  

                    
7.           Info uit de werkgroepen: 
                                   a.   Werkgroep Jeugd  

- Een inwoner die eerder met de werkgroep Jeugd heeft gesproken over de problemen waar zij 
tegen aan liep, heeft nog separaat met Marije gesproken vanuit het onderwijsperspectief. De 
inwoner is nu ook als ervaringsdeskundige betrokken bij de gemeente. Mocht het een keer 
wenselijk zijn, dan is ze bereid haar verhaal te doen bij een vergadering van de ASD.  

 
                                   b.   Werkgroep Participatie         

- De werkgroep Participatie heeft gesproken over de energietoeslag wat is verhoogd van 800 
euro naar 1.300 euro. De Nieuwe Meerbode heeft er nogmaals aandacht aan besteed. Ook 
heeft de werkgroep gekeken naar het armoedebeleid van minister Schouten.  

- De voorzitter gaat desgevraagd de gemeente bevragen over de inkomensgrens bij 
schuldhulpverlening. Er lijkt een verschil te zijn tussen alleenstaanden en getrouwde stellen.  

                                                                    
                                   c.   Werkgroep WMO 

- De Taskforce Zorg & Wonen heeft een infographic gemaakt en aangeboden aan het College. Er 
wordt nu gewacht op het vervolg.  

               
8.           Verslag ASD 13 juni 2022 en besluitenlijst 

- Het verslag wordt met een wijziging vastgesteld. De actielijst wordt geactualiseerd.  
 
9.           Wat verder ter tafel komt 

- Wim wordt door de raad van harte gefeliciteerd met zijn vijftigjarige huwelijksjubileum. De 
raad feliciteert ook Marije j met haar nieuwe functie als directeur bij de Oosteinderschool.  

- Wim vraagt of het DB een actielijst kan bijhouden voor de gesprekken met de wethouders. De 
voorzitter antwoordt dat het goed is om een puntenlijstje te hebben.  

- Wim vraagt of er aandacht is voor een coronaeffect onder de jeugd. De jongeren lijken moeilijk 
bereikbaar te zijn. Marije antwoordt dat vanuit de scholen het signaal komt dat kinderen goed 
zijn gestart in het onderwijs omdat de zomer goed was. Mirjam geeft aan dat de NPO-gelden 
nu pas worden uitgegeven. Er zijn wel signalen van gedragsproblemen. De voorzitter 
concludeert dat het goed is om het als aandachtspunt te noteren.  

- Ashna noemt de omgevingswet en hoe die een link kan hebben met de Taskforce Zorg & 
Wonen. De voorzitter antwoordt het in de gaten te houden vanuit de dorpsraad. Als het de 
ASD raakt, zal het ook in dit gremium worden geagendeerd.  

- De voorzitter vraagt of de raad het integraal zorgakkoord vanuit het perspectief van de 
gemeente wil bespreken in een vergadering. De raad antwoordt bevestigend.  
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10.         Volgende vergadering maandag 10 oktober 2022     

- De vergadering valt in de Week van de Toegankelijkheid. Erwin, die namens de ASD in de 
werkgroep inclusie van de gemeente zit, kijkt naar de wijze waarop in de vergadering hier goed 
aandacht aan kan worden besteed. Dit doet hij in afstemming met zijn werkgroepsleden Wmo. 
De werkgroep inclusie wordt uitgenodigd en wellicht kan de betrokken wethouder aansluiten.  

 
22.00 Sluiting  
 

Actielijst 
 

 

Komende vergaderingen 

Maandagavond    10 oktober 2022 

Donderdagavond 10 november 2022 

Maandagavond    12 december 2022 

 

START 
DATUM 

 ONDERWERP EIND 
DATUM 

ACTIE 
DOOR 

20161109  Notitie Burgerportaal monitoren, kenniskaart op 
agenda zetten 

2022 Dick 

      

20201022  Bespreken inzet externe communicatie tijdens 
behandeling Participatievisie 

2022 Allen 

     

20210610  Statuten aanpassen n.a.v. WBTR Voor 2026 DB 

     

20211104  Jaarverslag Participe 2021 bespreken Oktober 2022 Allen 

20211104  Kwaliteitsadviseur Sociaal Team uitnodigen voor 
vergadering om doorbreekmethode te bespreken 

Oktober 2022 DB 

     

20211206  GGD uitnodigen voor bespreken 
Gezondheidsmonitor 

 2022 DB 

     

20220214  Foto en introductie naar Dick sturen voor website Oktober 2022 Ashna  

     

20220908  Verpleeghuis uitnodigen om te spreken over 
overbruggingszorg 

2022 DB 

20220908  Gemeente vragen over verschil alleenstaanden 
versus getrouwde stellen schuldhulpverlening 

Oktober 2022 Voorzitter 

20220908  Monitoren coronaeffect bij jongeren 2022 Werkgroep 
Jeugd 

20220908  Integraal zorgakkoord agenderen 2022 DB 


